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Beste heer Oegema, 

 

Uw vragen van 23 juni 2020 kunnen wij als volgt beantwoorden: 

 

Vragen: 

Op vrijdag 15 mei stemde een meerderheid van Provinciale Staten in met een motie om te 

onderzoeken of de maximumsnelheid op de N279 Noord naar 100 kilometer per uur kan. Het gaat 

hier om het gedeelte van de N279 van Den Bosch tot aan Veghel. Daar waar de weg naar 2 keer 

2-baans is verbreed. Langs de weg liggen onder andere natuurgebieden in Meierijstad als de 

Molenheide, de Smaldonk en het Wijboschbroek.  

  

De PvdA fractie is kritisch ten opzichte van het verhogen van de maximumsnelheid. De belasting 

van het milieu zal toenemen, juist in een periode dat we de stikstofdepositie in natuurgebieden 

willen beperken, hogere snelheden leiden mogelijk tot meer of ernstiger verkeersongelukken en 

de tijdswinst is beperkt omdat vanaf Veghel in zuidoostelijke richting de maximumsnelheid al weer 

terug moet naar 80 kilometer per uur.  

  

Daarnaast kosten verkeerstechnische onderzoeken geld. Geld dat de PvdA bij voorkeur 

geïnvesteerd ziet worden in verkeersveiligheid, de oplossing van knelpunten op de N279 en 

natuurbeschermende maatregelen.  

  

Daarom de volgende VRAGEN aan het college:  

1. Vindt het college het voorstelbaar dat dit gedeelte van de N279 naar een maximumsnelheid 

van 100 kilometer per uur wordt verhoogd? Zo ja, waarom? 



 

Zaaknummer 1948329250 Pagina 2 van 2 datum 24 juni 2020 

2. Zo nee, bent u bereid dat standpunt alvast aan het college van gedeputeerde staten kenbaar 

te maken? 

 

Vraag: 

Vindt het college het voorstelbaar dat dit gedeelte van de N279 naar een maximumsnelheid van 

100 kilometer per uur wordt verhoogd? Zo ja, waarom? Zo nee, bent u bereid dat standpunt alvast 

aan het college van gedeputeerde staten kenbaar te maken? 

 

Antwoord: 

Provinciale Staten hebben Gedeputeerde Staten via een aangenomen motie opgedragen om de 

mogelijkheid te onderzoeken om de maximumsnelheid op de N279-Noord te verhogen naar 100 

km/h en daarvoor geluidswerende maatregelen te treffen waar nodig. Gedeputeerde Staten zullen 

daarom de komende periode bezien welke mogelijkheden er zijn en welke consequenties die 

mogelijk hebben voor o.a. de aspecten verkeersveiligheid en leefbaarheid. Wij hebben de 

provincie aangegeven graag hierbij te worden betrokken. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van de gemeente Meierijstad 

De secretaris,     De burgemeester, 

drs. M.G.C. Wilms-Wils RA   ir. C.H.C. van Rooij 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


